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PRVÝ DEŇ ZASADNUTIA VZ ŠRVŠ 

5. október 2023 

 

Začiatok zasadnutia: 17:30 hod. 

Miesto konania: Elite Hotel v Novej Dubnici 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Navrhovaný program zasadnutia: 

1.) Otvorenie zasadnutia a informácie o mandátoch 

2.) Voľba členov orgánov zabezpečujúcich priebeh zasadnutia VZ ŠRVŠ 

3.) Schválenie programu 

4.) Diskusia s hosťami 1 (P. Ondreička a R. Hall) 

5.) Odovzdávanie menovacích dekrétov 

6.) Zhrnutie práce Predsedníctva ŠRVŠ 

7.) Pracovné skupiny 1 (etický kódex ŠRVŠ a fungovanie správnych rád VŠ) 

8.) Diskusia s hosťami 2 (V. Hiadlovský a L. Šoltés) 

9.) Pracovné skupiny 2 (umelá inteligencia v akademickom prostredí) 

10.) Kódex vedeckej integrity a etiky na Slovensku 

11.) Pracovné skupiny 3 (implementácia novely VŠ zákona v praxi) 

12.) Magnet pre talent 

13.) Otázky na Predsedníctvo ŠRVŠ a diskusia 

14.) Voľba 

a. člena Právnej komisie ŠRVŠ 

b. koordinátora ŠRVŠ pre Erasmus+ 

c. podpredsedu pre akademické záležitosti ŠRVŠ 

15.) Zmeny vo vnútorných predpisoch 

16.) Schvaľovanie uznesení 

17.) Rôzne 

18.) Záver 

 

Pozn.: išlo o 3. riadne prezenčné zasadnutie Valného zhromaždenia (ďalej len „VZ“) 

Študentskej rady vysokých škôl (ďalej len „ŠRVŠ“) v kalendárnom roku 2023. 
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BOD Č. 1: OTVORENIE ZASADNUTIA 

Zasadnutie otvorila predsedníčka VZ ŠRVŠ A. Ciesarová. Podala základné informácie 

o počte a stave mandátov VZ ŠRVŠ. Oznámila, že vykoná kontrolu účasti, ktorú zaznamená do 

osobitnej tabuľky. Jednotlivé členky a jednotliví členovia Predsedníctva ŠRVŠ sa predstavili 

a uviedli obsah svojej agendy. 

 

 

Tab. 1 Kontrola účasti 05/10/2023/17:30 

Celkový 

počet 

mandátov1 

Zvolení 

delegáti 

bez 

AVMD2 

Celkový 

počet 

aktívnych 

mandátov3 

Počet 

prítomných 

delegátov 

Ospravedlnení 

delegáti4 

Neprít. 

delegáti5 

Kvórum 

pre 

uznášania-

schopnosť6 

82 10 (6) 72 (76) 48 12 12 (16) 29 (31) 

  

Pozn.: Na zasadnutí Valného zhromaždenia ŠRVŠ boli vydané a neskôr odovzdané štyri 

menovacie dekréty, tak nastalo zvýšenie celkového počtu aktívnych mandátov zo 71 na 75. 

Kvórum pre uznášaniaschopnosť bolo preto rovné 30 namiesto pôvodných 29 delegátov. 

 

BOD Č. 2: VOĽBA ČLENOV ORGÁNOV ZABEZPEČUJÚCICH PRIEBEH 

ZASADNUTIA VZ ŠRVŠ 

 

2.1 URČENIE ČLENOV DOČASNEJ VOLEBNEJ KOMISIE 

 

Za členov dočasnej volebnej komisie boli predsedníčkou VZ ŠRVŠ určení: 

 

1. Matej Šuránek (UMB),  

2. Viktória Adamkovičová (TUKE). 

 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ určila dočasnú volebnú komisiu v uvedenom zložení. Dočasná 

 
1 Aktívne mandáty aj mandáty zvolených delegátov bez odovzdaného menovacieho dekrétu 
2 Bez aktívneho výkonu mandátu delegáta (bez odovzdania menovacieho dekrétu) 
3 Delegáti s aktívnym výkonom mandátu podľa čl. 3 ods. 2 Štatútu ŠRVŠ 
4 Z celého zasadnutia VZ ŠRVŠ 
5 V momente kontroly účasti (neskorý príchod a pod.) 
6 Najmenej z 2/5 celkového počtu delegátov podľa čl. 5 ods. 2 Rokovacieho poriadku ŠRVŠ 
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volebná komisia bola požiadaná o kontrolu požadovaného kvóra pre schopnosť uznášania sa 

podľa čl. 5 ods. 2 Rokovacieho poriadku ŠRVŠ. Počet prítomných bolo 48, čiže viac ako 2/5 

všetkých delegátok a delegátov (celkový počet mandátov 76 k 5. 10. 2023). Kvórum 

prítomných bolo potvrdené aj čítaním zo zoznamu delegátok a delegátov pre volebné obdobie 

2021 – 2024 predsedníčkou VZ ŠRVŠ. 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ A. Ciesarová priblížila spôsob úpravy záznamu o hlasovaní pre 

nadchádzajúce voľby na jednotlivé funkcie. 

 

2.2 VOĽBA ČLENOV VOLEBNEJ KOMISIE 

 

Hlasovanie č. 1: Za členky volebnej komisie boli navrhnuté: 

 

1. D. Hrušovská (TRUNI), 

2. T. Smahová (DTI), 

3. L. Blažíčková (UVLF). 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 2 Výsledky voľby členov volebnej komisie 

Voľba 

členov VK 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok a delegátov 
Kvórum ZA PROTI 

ZDRŽAL/A 

SA 

76 48 25 46 0 2 

 

VZ ŠRVŠ zvolilo D. Hrušovskú, T. Smahovú a L. Blažíčkovú za členky volebnej 

komisie pre trvanie zasadnutia VZ ŠRVŠ v termíne 5. – 8. október 2023. Za predsedníčku 

volebnej komisie si členky zvolili D. Hrušovskú. 

 

2.3 VOĽBA ZAPISOVATEĽA 

 

Hlasovanie č. 2: Za zapisovateľa na zasadnutí VZ ŠRVŠ bol navrhnutý: 

 

1. A. Majer (UMB). 
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Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 3 Výsledky voľby zapisovateľa 

Voľba 

zapisovateľa 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 48 25 46 0 2 

 

VZ ŠRVŠ zvolilo A. Majera za zapisovateľa pre trvanie zasadnutia VZ ŠRVŠ 

v termíne 5. – 8. október 2023. 

 

2.4 VOĽBA OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 

 

Hlasovanie č. 3: Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

 

1. P. Miklová (BISLA), 

2. A. Dorušinec (STU). 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 
 

Tab. 4 Výsledky voľby overovateľov zápisnice 

Voľba 

overovateľov 

zápisnice 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 48 25 47 0 1 

 

VZ ŠRVŠ zvolilo P. Miklovú a A. Dorušinca za overovateľov zápisnice 

z predmetného zasadnutia VZ ŠRVŠ. 

 

2. 5 URČENIE DÔVERYHODNÝCH OSÔB 

 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ A. Ciesarová v súlade s čl. 7 ods. 2 Rokovacieho poriadku 

ŠRVŠ určila M. Malinovského (UK) a N.Kališovú (UCM) za dôveryhodné osoby pre čas 

trvania predmetného zasadnutia VZ ŠRVŠ. Ďalej delegátom priblížila inštitút dôveryhodnej 



 

 

6 

osoby, jej kompetencie a úlohy. 

 

BOD Č. 3: SCHVÁLENIE PROGRAMU ZASADNUTIA 

Z. Hozlárová, predsedníčka ŠRVŠ, predložila navrhovaný program zasadnutia VZ 

ŠRVŠ konaného v Novej Dubnici v termíne 5. 10. – 8. 10. 2023, ktorého znenie bolo zaslané 

delegátom v stanovenom termíne, a to v znení uvedenom vyššie (str. 2 tejto zápisnice). 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 5 Výsledky hlasovania o programe zasadnutia 

Hlasovanie o 

programe 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 48 31 48 0 0 

 

VZ ŠRVŠ schválilo predložený program predmetného zasadnutia VZ ŠRVŠ bez 

pripomienok. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku do 19:50 hod. 

 

BOD Č. 4: DISKUSIA S HOSŤAMI 1 

Hostia:  

• Mgr. et Mgr. Peter Ondreička – riaditeľ odboru vysokoškolského vzdelávania 

na Ministerstve školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky 

• Mgr. Renata Hall, PhD. et PhD. – odborníčka na vysoké školstvo 

   

 Predsedníčka ŠRVŠ privítala riaditeľa odboru vysokoškolského vzdelávania P. 

Ondreičku a odborníčku na vysoké školstvo R. Hall. 

 P. Ondreička predstavil najbližšie výzvy pre vysoké školy, a to v oblasti 

internacionalizácie vysokého školstva a posúdenia ich úrovne, ďalej v oblasti zvyšovania 

zapojenia vysokých škôl do medzinárodnej spolupráce, ako aj rozličných projektov. 

 R. Hall opísala svoje pôsobenie na analytických a poradenských pozíciách, ktoré sa 

týkajú vysokého školstva; bola poradkyňou ministrov školstva, pripomienkovala významné 
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dokumenty regulujúce vysoké školstvo. Hovorila o obsahu a určení výkonnostných zmlúv 

a o možnosti študentov, o činnosti správnych rád a ich kompetenciách. V súčasnosti pracuje na 

príprave prieskumu o uplatnení a spokojnosti absolventov so štúdiom na slovenských vysokých 

školách. 

 M. Malinovský (UK) sa opýtal na riziká spojené s merateľným ukazovateľom kvality, 

ktorý súvisí s nastavením podmienok na prijatie na štúdium. Mohla by nastať situácia, že 

niektoré vysoké školy by znižovali nároky na študentov, čo by predstavovalo riziko pre kvalitu 

vysokých škôl. P. Ondreička uviedol, že finančná podpora má vysoké školy podporovať 

v udržiavaní kvality. 

 R. Hall uviedla, že sa pripravuje ustanovenie Rady ministra pre podporu štúdia 

študentov vysokých škôl. Majú ambíciu riešiť potreby študentov naprieč slovenskými 

vysokými školami a aktualizovať databázu potrieb, definovať možnosti ich napĺňania, 

odstraňovania nedostatkov. 

 D. Hrušovská (TRUNI) sa opýtala na spôsob nominácie členov správnych rád 

študentskou časťou akademických senátov. Zaujímalo ju, ako majú študenti skúmať 

hodnovernosť a relevanciu organizácií, ktoré navrhujú členov za študentov. R. Hall povedala, 

že študenti sa môžu skontaktovať s nominujúcimi organizáciami a aj so samotnými 

navrhnutými členmi pre nadviazanie a udržiavanie spolupráce. 

 Predsedníčka ŠRVŠ sa opýtala, či podľa hostí posúdenie zosúladenia vnútorného 

systému kvality so štandardmi SAAVŠ potvrdí všeobecne rozšírenú mienku o nekvalitnosti 

vysokých škôl. P. Ondreička pripomenul nezávislú pozíciu SAAVŠ pri hodnotení vysokých 

škôl. Povedal, že jej úlohou je aktívne pozorovať napĺňanie podmienok stanovených v zákone 

o zabezpečovaní kvality a štandardov ESG. Vysoké školy by sa mali usilovať o zlepšovanie 

svojich systémov voči vlastnému predchádzajúcemu stavu a mali by dokázať dané zlepšenia 

preukázať v praxi, premietnuť do výsledkov a spokojnosti študentov, zamestnancov. 

 Predsedníčka ŠRVŠ sa opýtala, v čom spočíva deklarovaná kvalita českých vysokých 

škôl. P. Ondreička odpovedal, že ide najmä o značnú mieru posunu v pro-študentskom prístupe, 

snahe o dodržiavaní nepísaných aj písaných pravidiel, v zameraní na dosahovanie pozitívnych 

výsledkov v činnosti vysokých škôl. Podľa R. Hall je potrebné, aby rozliční aktéri vo VŠ 

vzdelávaní zefektívňovali svoje pôsobenie vo všetkých dotknutých oblastiach. 

 M. Duránik (UPJŠ) sa opýtal, v akom štádiu je nastavenie spolupráce s WFME. Hostia 

nevedeli na danú otázku odpovedať, ale uvedenú skutočnosť zaregistroval p. Ondreička. 

 P. Miklová (BISLA) sa opýtala na možnosti opravy chybného vnútorného predpisu 
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(štatút), ktorý nie je v súlade so zákonom. P. Ondreička odpovedal, že na ministerstve sa štatúty 

schvaľujú po dôkladnej úprave. Štatúty vysokých škôl sa schvaľujú v akademickom senáte 

vysokej školy, preto je dôležité zabezpečiť, aby v akademickom senáte boli členovia, ktorí sa 

zaujímajú o obsahovú správnosť predkladaných materiálov a súlad s právnym stavom. 

 P. Miklová (BISLA) sa opýtala na možnosti kontroly a úpravy nezlučiteľnosti funkcií 

na súkromných  vysokých školách. P. Ondreička povedal, že je potrebné sa riadiť zákonom 

stanovenými pravidlami. R. Hall povedala, že nie je žiaduce, aby bol riadiaci mechanizmus 

regulovaný MŠVVaŠ. 

 D. Hrušovská (TRUNI) sa opýtala na možnosť využitia finančných prostriedkov 

určených pre zvýšenie internacionalizácie v zmysle podpory úspešných študentov na tzv. moot 

courts (simulovaných súdnych procesoch) v zahraničí. P. Ondreička odpovedal, že MŠVVaŠ 

nemá v úmysle regulovať všetky špecifické položky, na ktoré majú byť prostriedky určené. 

Vyzdvihol, že bude záležať  príslušných odborníkoch, ktoré aspekty budú považovať za 

významné pre potenciálne výstupy auditov. P. Ondreička pripomenul, že na riešenie 

zahraničných pobytov sú určené finančné schémy agentúry ako SAIA a CEEPUS. 

 Predsedníčka ŠRVŠ poďakovala hosťom za hodnotný vklad do zasadnutia a delegátom 

za aktívny prístup k diskusii. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila krátku prestávku. 

 

BOD Č. 5: ODOVZDÁVANIE MENOVACÍCH DEKRÉTOV 

 Predsedníčka VZ ŠRVŠ a predsedníčka ŠRVŠ vyzvali nové delegátky a nových 

delegátov, ktorí sa prvýkrát zúčastnili zasadnutia VZ ŠRVŠ, aby sa prezentovali. Boli im 

odovzdané menovacie dekréty a delegátky a delegáti mali možnosť sa krátko predstaviť. Išlo 

o nasledovné delegátky a nasledovných delegátov: 

a) B. Riecka (DTI) 

b) T. Smahová (DTI), 

c) M. Chudý (UK), 

d) M. Polonec (AU). 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ prerušila zasadnutie do 6. 10. 2023 do 09:00 hod. 
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DRUHÝ DEŇ ZASADNUTIA VZ ŠRVŠ 

6. október 2023 

 

 

Tab. 6 Kontrola účasti č. 06/10/2023/09:05 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 51 31 

 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ otvorila druhý deň zasadnutia a zaznamenala účasť v rokovacej 

miestnosti (Tab. 6). Uviedla, aké body programu budú nasledovať. 

 

BOD Č. 6: ZHRNUTIE PRÁCE PREDSEDNÍCTVA ŠRVŠ 

 Predsedníčka ŠRVŠ pristúpila k zhrnutiu činnosti Predsedníctva ŠRVŠ za uplynulé 

obdobie. Opísala proces konzultácie Dlhodobého zámeru vo vzdelávacej, výskumnej, 

vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti pre oblasť vysokých škôl na roky 2023 – 2028 

s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky. Poďakovala sa 

delegátkam  a delegátom za súčinnosť aj pri pripomienkovaní stratégie pre udržanie talentov 

na Slovensku (Magnet pre talent). Pripomenula, že ŠRVŠ vyzvala nastupujúcu vládu 

Slovenskej republiky, aby venovala patričnú pozornosť opatreniam a cieľom, ktoré sa 

v dokumente definujú. ŠRVŠ sa v zastúpení predsedníčky ŠRVŠ zúčastnilo aj verejnej výzvy 

na dofinancovanie vysokých škôl. V tejto súvislosti je potrebné spomenúť, že úradnícka vláda 

Slovenskej republiky nevyhovela výzve o navýšení finančných prostriedkov o 10 %. 

Predsedníčka ŠRVŠ sa taktiež zmienila o spolupráci so spoločnosťou Yvents, ktorá bola 

ukončená z dôvodu neefektívnej organizácie a zneužitia podpisu bývalého predsedu ŠRVŠ, ako 

aj vizuálnej identity ŠRVŠ. 

 Predsedníčka ŠRVŠ spomenula aj úspech ŠRVŠ v zmysle zákonného zakotvenia 

možnosti vzdania sa podvodne alebo pochybne získaných akademických titulov. ŠRVŠ 

vypracovala dotazník o súvislostiach štúdia zahraničných študentov, ten sa vyhodnocuje 

v spolupráci s VAIA. 

 Podpredsedníčka pre zabezpečovanie kvality opísala prípravu semináru zabezpečovania 

kvality, ktorý prebehol v termíne 4. – 5. októbra 2023. Pôvodne sa seminár mal konať 

s podporou a pod záštitou SAAVŠ, avšak z dôvodu, že sa tak nestalo, nastal posun v termíne 

jeho konania. Taktiež hovorila o tom, že sa stala súčasťou organizácie ENQA ako expertka na 
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zabezpečovanie kvality. Bude prinášať aktuálne informácie z tejto oblasti z medzinárodného 

európskeho vysokoškolského priestoru. Spomenula, že problematické z jej pohľadu je najmä 

výber členov posudzovateľských skupín pre posudzovanie zosúladenia vnútorného systému 

kvality so štandardmi ESG. 

 Podpredseda pre vnútorné záležitosti hovoril o procese prípravy navrhovaných zmien 

v súčasnosti platných vnútorných predpisoch, o prebehnutom triedení materiálov na Google 

disku ŠRVŠ. Taktiež pripomenul, že operatívne pracuje na tvorbe komunikátov, a je súčinný 

pri náplni ďalších agend podľa potreby. Hovoril o ambíciách pripraviť úplne nové základné 

vnútorné predpisy. Povedal, že po diskusii v pracovných skupinách a zapracovaní pripomienok 

bude Valnému zhromaždeniu ŠRVŠ zverejnený pripravený materiál k avizovanému etickému 

kódexu ŠRVŠ. Taktiež bude delegátom zaslané jazykové usmernenie, ktoré sa týka používania 

názvov orgánov ŠRVŠ. Bolo spomenuté aj to, že sa pripravuje manuál študenta, v súvislosti 

s touto skutočnosťou dôjde k vytvoreniu komisie pre vzdelávanie. 

 Podpredseda pre mládež a šport pripomenul úspešnú organizáciu podujatia oceňovania 

študentských spolkov Študentská organizácia roka 2022. Absolútnemu víťazovi gratuloval ešte 

raz a poďakoval sa všetkým účastníkom. Priblížil aj spomínaný problém so spoločnosťou 

Yvents a pripomenul, že nová zastrešujúca organizácia je v príprave. Pracoval v Komisii NR 

SR pre študentov a mládež, ktorá sa venovala aktivizácii a podpore činností mládeže pre rozvoj 

ich štúdia a života na vysokej škole. Prítomných pozval byť účastníkmi X. cyklus Európskeho 

dialógu s mládežou (inkluzívna spoločnosť) a uviedol podmienky účasti. Taktiež vymenoval 

svoje plány do ďalšieho obdobia – riešiť podporu mládežníckych parlamentov, žiackej 

samosprávy. 

 Predsedníčka ŠRVŠ pri zhrnutí činnosti v rámci agend zastúpila podpredsedu pre 

zahraničné záležitosti a medzinárodnú spoluprácu. Opísala riešenie postavenia ukrajinskej 

USL, pričom sa ich študentská reprezentácia snaží dosiahnuť zákonné ustanovenie organizácie. 

Taktiež bola iniciatíva pre umožnenie štúdia pre študentov zapísaných na štúdium na 

slovenských vysokých školách v súvislosti s vojnou na Ukrajine. Hovorila aj o spolupráci 

v rámci ESU a skupiny V4+, v ktorej aj slovenská študentská reprezentácia získala kľúčové 

postavenie. 

 Podpredsedníčka pre sociálne záležitosti uviedla, že sa zúčastnila národného školenia 

o tzv. buddy systéme, teda Projektu študentskej rovesníckej duševnej podpory. Mapovala ceny 

ubytovacích služieb pre študentov pre obdobie rokov 2021 – 2023, ako aj fungovanie 

a efektivitu práce vysokoškolských poradenských centier. Pripomenula aj aktivitu venujúcu 
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sa celkovému stavu študentských domovov a ďalších sociálnych služieb. Pôjde o kampaňovú 

akciu, projekt, ktorý bude poukazovať na kvalitu študentského bývania a napĺňanie európskych 

štandardov. 

 Podpredseda pre doktorandské štúdium zhrnul prípravu dotazníka o kvalite 

doktorandského štúdia. Zúčastňoval sa pracovnej skupiny o vedeckej integrite a akademickej 

etike, ktorú vedie RNDr. S. Ftáčniková, PhD, národný kontaktný bod pre vedeckú integritu 

a akademickú etiku v rámci projektu Horizont Európa. Uviedol snahu o spoluprácu 

s Asociáciou doktorandov Slovenska, ktorá už dlhšiu dobu nevykazuje činnosť. Chcel by s jej 

predstaviteľmi zorganizovať konferenciu k stavu a aktuálnym podmienkam doktorandského 

štúdia. 

 Podpredseda pre doktorandské štúdium je nominantom v rade FNPV a zároveň jej 

predsedom. Informoval o svojej činnosti vo funkcii. Uviedol podrobnosti o personálnych 

zmenách v rade FNPV, hovoril o odchode niekoľkých zamestnancov zo štruktúr FNPV. Novej 

rade FNPV sa podarilo navýšiť rozpočet pre poskytovanie študentských pôžičiek. Opísal ich 

druhy a podmienky priznania podpory. Pripomenul, že delegáti majú možnosť sa vyjadriť 

k podmienkam priznania pôžičiek, rada ich ochotne zohľadní a zapracuje. 

 Predsedníčka ŠRVŠ zhrnula situáciu, ktorá sa týka riešenia financovania ŠRVŠ. ŠRVŠ 

opäť prechádza na systém spravovania finančných prostriedkov prostredníctvom CTVI SR. 

O ďalších podrobnostiach budú delegáti informovaní. Hovorila aj o zapájaní delegátov do 

činnosti ŠRVŠ, o organizácii KAS 2023. 

 Do diskusie sa zapojili M. Duránik (UPJŠ), P. Miklová (BISLA) a M. Malinovský 

(UK). 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku od 10:50 do 11:15 hod. Následne prebehla 

kontrola účasti. 

 

Tab. 7 Kontrola účasti č. 06/10/2023/11:15 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 51 31 

 

BOD Č. 7: PRACOVNÉ SKUPINY 1 (EK ŠRVŠ A SPR VŠ) 

 Prebehli diskusie v pracovných skupinách na témy: etický kódex ŠRVŠ a fungovanie 
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správnych rád na slovenských vysokých školách. V pléne vo všeobecnosti prevažovala podpora 

k vzniku etického kódexu ŠRVŠ, ktorý by v adekvátnej miere upravil hodnoty delegátov, 

vymedzil vlastnosti, konanie a správanie predstaviteľov ŠRVŠ v rámci zasadnutí Valného 

zhromaždenia ŠRVŠ, ale aj mimo nich. V rámci etického kódexu by bolo vhodné upraviť aj 

politickú nezávislosť či inú ideologickú afinitu a z nich vyplývajúce následky pre členky 

a členov ŠRVŠ. Predmetom diskusie bola aj potreba a spôsob koncipovania orgánu, ktorý by 

riešil porušenie etického kódexu, ako aj samotný mechanizmus riešenia. Delegátky a delegáti 

sa rozprávali aj o efektívnosti správnych rád, o vnímaní ich kompetencií, ako aj o tom, či sú so 

svojimi nominantmi (ŠČ AS) v kontakte. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku od 10:50 do 11:15 hod. Následne prebehla 

kontrola účasti. 

 

Tab. 8 Kontrola účasti č. 06/10/2023/14:30 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 56 31 

 

BOD Č. 8: DISKUSIA S HOSŤAMI 2 

Hostia:  

• doc. Ing. Vladimír Hiadlovský, PhD. – prezident Slovenskej rektorskej 

konferencie 

• Ing. Lukáš Šoltés, PhD. – podpredseda Rady vysokých škôl 

 

Predsedníčka ŠRVŠ privítala prezidenta SRK V. Hiadlovského a podpredsedu RVŠ L. 

Šoltésa. Pripomenula, že za posledné obdobie ide o prvú diskusiu, v ktorej sú účastné všetky tri 

vysokoškolské reprezentácie. Predsedníčka ŠRVŠ sa hostí na úvod opýtala na aktuálne riešenú 

problematiku odlivu mozgov. V. Hiadlovský odpovedal, že na úrovni SRK sa zatiaľ uvedenému 

javu nevenovali, ale je v intenciách nového prezídia, ktorého sa stal len nedávno  súčasťou, ho 

riešiť, získať čo najviac informácií pre efektívnu prácu s problematikou. L. Šoltés sa vyjadril, 

že vníma závažné ekonomické aj sociálne následky odchodu študentiek a študentov, ale 

zdôraznil, že označenie odchádzajúceho študentstva nie je vhodné – slovné spojenie odliv 
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mozgov môže implikovať, že študenti študujúci na Slovensku sú menejcenní a menej 

talentovaní. Poukázal na komplexnosť kvality vysokoškolského vzdelávania a riešenia jeho 

stavu v súčasných podmienkach, od čoho priamo závisí miera odchádzajúcich študentov do 

zahraničia. 

 Predsedníčka ŠRVŠ sa hostí opýtala na vnímanie efektivity fungovania a koncipovania 

správnych rád podľa novely (137/2022 Z. z.) vysokoškolského zákona 131/2002 Z. z. V. 

Hiadlovský porovnal aktuálnu a predošlú právnu úpravu štruktúry správnych rád. Uviedol, že 

súčasná legislatíva vytvára perspektívu v ich nastavení a zabezpečuje otvorenosť v zmysle 

koncipovania, ale aj kontrolnej činnosti voči ekonomickej činnosti vysokej školy. Povedal, že 

by bolo potrebné hovoriť o profesijnej a geografickej blízkosti členov k príslušnej vysokej 

škole. 

 N. Makóová (TRUNI) sa opýtala na to, ako by hostia riešili situácie, v ktorých dochádza 

k manipulácii študentov pri voľbe členov orgánov inštitucionálnej (samo)správy, napríklad 

správnych rád. V. Hiadlovský dôrazne odmieta ovplyvňovanie študentov v zmysle 

akéhokoľvek využívania vlastnej pozície na dosahovanie zmien vo výsledkoch hlasovacích či 

iných aktov. 

 T. Čorej (BISLA) poukázal na rozličné charakteristiky pre zlepšenie vysokoškolského 

prostredia, pričom sa často ako primárny problém uvádza investičný dlh. V. Hiadlovský 

potvrdil, že ten je významným problémom a spôsobuje nedostatky v infraštruktúre a systéme 

vysokoškolského vzdelávania. Hovoril aj o aspektoch internacionalizácie, vnímaní 

zahraničných študentov na slovenských vysokých školách. Taktiež zdôraznil, že pri tvorbe 

kvalitného vzdelávania je potrebné zohľadňovať makroekonomické ukazovatele. Podpredseda 

RVŠ hovoril o potrebe intenzívnej spolupráce všetkých troch vysokoškolských reprezentácií. 

 M. Duránik (UPJŠ) sa opýtal na pripravenosť vysokých škôl konať pre zlepšovanie 

podmienok po dodaní finančných prostriedkov. V. Hiadlovský odpovedal, že je potrebné na 

nastavenie financovania ponímať systematicky a pristupovať k nemu zodpovedne pre čo 

najlepšie výsledky. 

 D. Hrušovská (TRUNI) sa opýtala hostí na odporúčanie pre reakciu v prípade zistenia 

nečestného správania na akademickej pôde. V. Hiadlovský poukázal na efektívne nastavenie 

vnútro-inštitucionálnych procesov pre riešenie takéhoto konania, ako aj pre jeho prevenciu. 

V nadväznosti na ovplyvňovanie hlasov v prípade volieb do akademických štruktúr V. 

Hiadlovský vyzval študentov, aby o veciach otvorene hovorili, bez obáv z hierarchických 

vzťahov. 
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P. Miklová (BISLA) sa opýtala ohľadom toho, aký je názor hostí na zmysluplné 

zapojenie študentov/študentiek v akreditačných procesoch. V. Hiadlovský považuje za 

problém, ak sú študenti vynechávaní z akreditačných, resp. iných súvisiacich procesov, mali by 

sa dožadovať spravodlivosti, nakoľko účasť v obdobných skupinách je výsadou študentstva. 

Inštitúcie by mali podporovať aktivity zainteresovaných študentov nad rámec ich pôsobenia 

v samosprávnych orgánov. P. Miklová upozornila na tokenizmus v prípade študentov, ktorý 

však V. Hiadlovský nevníma. 

 M. Malinovský (UK) sa opýtal hostí, ako vnímajú priebeh akreditačných procesov. V. 

Hiadlovský považuje zmenu štruktúry SAAVŠ oproti predchádzajúcemu modelu za pozitívnu 

v zmysle jej flexibility a kontinuálnej práce. Práve SAAVŠ má za úlohu akreditácie spravodlivo 

a nestranne zabezpečiť. Opísal výkonnostné zmluvy a nízku mieru variability banky 

ukazovateľov. Podľa neho by bolo vhodné ich uzatvárať individuálne s každou vysokou školou 

a zohľadniť jednotlivé podmienky a aktuálny stav. L. Šoltés uviedol, že individualizácia kritérií 

by mohla viesť k nižšej transparentnosti tvorby výkonnostných zmlúv. 

 S. Drotárová (SPU) sa opýtala na vnímanie zastúpenia jednotlivých odborníkov 

v správnych radách aj z ďalších regiónov, ako je ten, v ktorom sa vysoká škola nachádza. V. 

Hiadlovský súhlasil, že je potrebné zabezpečiť jednak zastúpenie regionálnych odborníkov, ale 

aj z ďalších, ak to žiada charakter zamerania vysokej školy či spoločenská situácia. 

 Hostia reagovali aj na otázky položené online. 

a) Bolo by správne žiadať študentov, ktorí ako absolventi slovenských vysokých škôl 

odchádzajú pracovať do zahraničia, o zaplatenie školného za absolvovanie štúdia na 

Slovensku? 

L. Šoltés povedal, že bezplatné štúdium je mnohokrát zneužívané, napr. po zápise na 

štúdium študent nenastúpi na štúdium. V. Hiadlovský naznačil, že obmedzenie slobody 

v rozhodovaní výberu štúdia nie je riešením, ktoré by malo obdobu v iných okolitých 

krajinách, a zároveň by bolo neefektívne. 

b) Kto bude podľa Vás ministrom školstva? 

Obaja hostia sa vyjadrili, že nevedia odhadnúť meno nového ministra. 

c) Oslovil Vás nejaký politický subjekt pred voľbami pre mapovanie potrieb vysokého 

školstva? 

Ani jedného z hostí nekontaktoval žiadny politický subjekt. 

d) Aký máte postoj voči plagiátorom v politike? 

Obaja hostia vnímajú akademické podvody ako významnú hrozbu pre kvalitu vysokých 
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škôl na Slovensku a odsudzujú ich. 

 Predsedníčka ŠRVŠ poďakovala hosťom za prijatie pozvania a hodnotnú diskusiu. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku od 16:50 do 17:15 hod. Nasledovala 

kontrola účasti. 

 

Tab. 9 Kontrola účasti č. 06/10/2023/17:15 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 56 31 

 

BOD Č. 9: PRACOVNÉ SKUPINY 2 (AI) 

  Podpredseda pre vnútorné záležitosti stručne uviedol prítomných do problematiky 

formou prezentácie. Hovoril o utilizácii umelej inteligencie (UI), rizikách jej využívania 

a možných riešeniach pre zvyšovanie povedomia o potrebe etického a zodpovedného prístupu 

k nástrojom umelej inteligencie. 

V pracovných skupinách sa delegátky a delegáti venovali etickým otázkam spojeným 

s používaním UI, stanoviskám jednotlivých fakúlt či vysokých škôl k používaniu UI. Boli 

komunikované aj školiace aktivity, workshopy, na ktorých mohli byť študentky a študenti 

účastní. Diskutovalo sa aj o prípadných zmenách v prístupe k tvorbe akademických textov či 

plneniu pracovných zadaní. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila krátku prestávku. 

 

BOD Č. 10: KÓDEX VEDECKEJ INTEGRITY A ETIKY NA SLOVENSKU 

 Predsedníčka ŠRVŠ predstavila národný etický kódex, ktorý plošne upravuje zásady 

a hodnoty súvisiace s akademickým písaním, tvorbou výstupov. Prináša rozličné zmeny 

a ustanovenia, ktoré sú prirodzenou súčasťou vysokoškolského priestoru. Závažnými 

porušeniami vedeckej integrity a etiky sú fabrikovanie výsledkov, falšovanie či plagiátorstvo. 

Uviedla, že etický kódex bude všeobecne platný pre všetkých aktérov na slovenských vysokých 

školách. Je potrebné, aby mohla existovať národná etická komisia pre riešenie porušení 

stanovených pravidiel, ktoré platia aj v európskom vysokoškolskom priestore. Dodržiavaním 
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akademickej etiky a zásad vedeckej integrity sa zvýši aj dôvera verejnosti, medzinárodného 

spoločenstva voči slovenským vysokým školám. 

A. Škrváň (UNIZA) sa opýtal, či je vhodné publikovať tituly vo vydavateľstve MDPI, 

keďže sa o danom vydavateľstve šíria rozličné nepriaznivé informácie. M. Šuránek odpovedal, 

že niektoré časopisy môžu vykazovať tzv. predátorský charakter, avšak odborná hodnota 

väčšiny z časopiseckých titulov MDPI je vysoká. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ prerušila zasadnutie do 7. októbra 2023 do 9:00 hod.
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TRETÍ DEŇ ZASADNUTIA VZ ŠRVŠ 

7. október 2023 

 

Tab. 10 Kontrola účasti č. 07/10/2023/09:00 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 48 31 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ otvorila tretí deň zasadnutia a zaznamenala účasť v rokovacej 

miestnosti (Tab. 10). Predsedníčka VZ ŠRVŠ taktiež informovala o počte prijatých návrhových 

listín na funkciu podpredsedu pre akademické záležitosti (2), na koordinátora Erasmus+ (1) 

a člena Právnej komisie ŠRVŠ (1). 

 

BOD Č. 11: PRACOVNÉ SKUPINY 3 (NOVELA VŠ ZÁKONA V PRAXI) 

 Delegátky a delegáti diskutovali o vlastných skúsenostiach so zosúlaďovaním 

vnútorných predpisov vysokých škôl s novelou vysokoškolského zákona. V rámci pracovných 

skupín sa zisťovalo, či boli študentky a študenti (najmä študentské senátorky a študentskí 

senátori) zapájaní do tvorby či pripomienkovania štatútov či iných základných dokumentov. 

Hovorilo sa aj o spôsobe voľby rektorov na jednotlivých vysokých školách, ďalej o tom, ako 

vnímajú výšku referenčnej čiastky v súvislosti s pomerným školným za prekročenie 

nadštandardnej dĺžky štúdia. Prítomní porovnali aj dĺžky dennej a externej formy štúdia, 

diskutovalo sa aj o aktuálnej štruktúre samosprávnych orgánov vysokých škôl. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku do 11:10 hod. Nasledovala kontrola účasti. 

 

Tab. 11 Kontrola účasti č. 07/10/2023/11:10 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 53 31 

 

BOD Č. 12: MAGNET PRE TALENT 

 Podpredseda pre mládež a šport prezentoval stratégiu pre reguláciu odlivu talentov do 
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zahraničia, ako aj vytváranie lákavého a podnetného prostredia pre všetky študentky a všetkých 

študentov. Dokument bol pripravovaný v spolupráci s rozličnými reprezentáciami 

vysokoškolského vzdelávania, medzi nimi aj so ŠRVŠ. 

 Cieľmi stratégie je systematicky riešiť kvalitu vzdelávania, rozsah a dopad podpory 

štúdia, uplatnenia, motiváciu a ohodnotenie vysokoškolských študentov, ale aj všetkých 

aktérov terciárneho vzdelávania. Východiskom boli rozsiahle diskusie a mapovanie potrieb, 

problémov a nedostatkov, ktoré sú aktuálne v akademickom prostredí aj vo vzťahu k socio-

ekonomickým a kultúrnym reáliám. Vysoké školy majú budovať cit a mechanizmy pre 

zvyšovanie popularity pracovísk, atraktivity štúdia aj pre zahraničných študentov, a to 

internacionalizáciou a modernizáciou priebehu a podmienok pôsobenia na vysokej škole a jej 

pracoviskách. 

 

BOD Č. 13: OTÁZKY NA PREDSEDNÍCTVO A DISKUSIA 

 Predsedníčka ŠRVŠ otvorila priestor pre otázky delegátok a delegátov ohľadom 

fungovania ŠRVŠ, jej aktivít a cieľov. 

 D. Hrušovská (TRUNI) sa opýtala na revitalizáciu školiacej a propagačnej aktivity pre 

nové delegátky a nových delegátov. Podpredsedníčka pre vzťahy s verejnosťou informovala, 

že sa  pripravuje manuál pre senátorov, ktorý by mohol byť v danom procese nápomocný. 

Členky a členovia Predsedníctva sú novým nápadom otvorení. 

 N. Kališová (UCM), M. Malinovský (UK), J. Brodniansky (STU) sa opýtali na možnosti 

označovania vysokých škôl v príspevkoch ŠRVŠ na sociálnych sieťach. 

 M. Malinovský (UK) otvoril diskusiu o zmene v Štatúte ŠRVŠ. Upozornil na spôsob 

vzniku a zániku mandátu v prípade, že zvolený delegát si ešte neprevzal menovací dekrét a de 

facto nemá aktívny mandát delegáta, pritom nemá žiadnu zodpovednosť za svoje konanie 

(nezaniká mu mandát). Neformálne predniesol znenie návrhu. 

 E. Tomajková (UPJŠ) by skrátila dobu na prevzatie menovacieho dekrétu. 

 A. Ciesarová (UNIZA) súhlasila s návrhom, ale vyzdvihla, že je potrebné myslieť na 

situáciu, keď voľba do ŠRVŠ prebehne v kratšom časovom rozmedzí pred samotným konaním 

zasadnutia VZ ŠRVŠ. 

 Do diskusie k návrhu M. Malinovského (UK) sa zapojili aj D. Hrušovská (TRUNI) a P. 

Prístupný (UK). 

 P. Prístupný (UK) navrhol ďalšie zmeny v znení Rokovacieho poriadku ŠRVŠ. Navrhol 

zvýšenie povinnej kvóty pre účasť na prezenčných listinách. M. Švolík (STU) by privítal 
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zavedenie daného rozsahu. Do diskusie sa zapojili E. Tomajková (UPJŠ), N. Makóová 

(TRUNI), M. Malinovský (UK), Z. Hozlárová (UK), T. Čorej (BISLA), M. Kubák (UCM) a P. 

Miklová (BISLA). 

 D. Hrušovská (TRUNI), M. Kubák (UCM) a D. Heriban (SZU) sa zapojili 

a pripomenuli, že by mohlo ísť o priestor pre špekulácie, a to v zmysle, že delegátky a delegáti 

by sa podľa navrhovaného znenia mohli prihlásiť na akúkoľvek časť zasadnutia (v minimálnom 

rozsahu), mohli by byť na 2/3 kontrol účasti, pričom by ich nezastihol žiaden postih. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku do 14:00 hod. Nasledovala kontrola účasti. 

 

Tab. 12 Kontrola účasti č. 07/10/2023/14:00 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 58 31 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ oznámila prítomným, že jedna členka volebnej komisie (T. 

Smahová z DTI) opustila zasadnutie VZ ŠRVŠ zo zdravotných dôvodov. Preto predsedníčka 

VZ ŠRVŠ vyhlásila doplňujúcu voľbu za člena volebnej komisie. Záujem prejavila E. 

Tomajková (UPJŠ). 

 

BOD Č. 2: VOĽBA ČLENOV ORGÁNOV ZABEZPEČUJÚCICH PRIEBEH 

ZASADNUTIA VZ ŠRVŠ 

 

2.2a DOPLŇUJÚCA VOĽBA ČLENA VOLEBNEJ KOMISIE 

 

Hlasovanie č. 1: za členku volebnej komisie bola navrhnutá 

 

1. E. Tomajková (UPJŠ). 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 
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Tab. 13 Výsledok doplňujúcej voľby členky volebnej komisie 

Doplňujúca voľba 

členky VK 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 58 30 58 0 0 

 

VZ ŠRVŠ zvolilo E. Tomajkovú za členku volebnej komisie pre trvanie zasadnutia VZ 

ŠRVŠ v termíne 5. – 8. október 2023, ktorá vo volebnej komisii nahradila členku T. Smahovú. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ oznámila, že nasledujú avizované voľby na jednotlivé funkcie 

v nasledovnom poradí: člen Právnej komisie ŠRVŠ, koordinátor pre Erasmus+ a podpredseda 

pre akademické záležitosti ŠRVŠ. Predsedníčka oboznámila VZ ŠRVŠ s menami osôb, ktoré 

boli navrhnuté na jednotlivé funkcie – P. Prístupný (UK) na člena Právnej komisie ŠRVŠ, V. 

Adamkovičová (TUKE) na koordinátora pre Erasmus+, P. Miklová (BISLA) a M. Lukačka 

(TnUAD) boli navrhnutí na pozíciu podpredsedu pre akademické záležitosti ŠRVŠ. 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ skonštatovala, že návrhový proces prebehol v súlade s čl. 25 ods. 4 

a s čl. 28 ods. 3 Rokovacieho poriadku ŠRVŠ. Nastalo losovanie mien kandidátov pre účely ich 

prezentácie. Číslo 1 sa dostalo P. Miklovej a číslo 2 M. Lukačkovi. 

 

BOD Č. 14: VOĽBY 

 

a) VOĽBA ČLENA PRÁVNEJ KOMISIE ŠRVŠ 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ vyzvala navrhnutého kandidáta P. Prístupného (UK), aby sa 

v krátkosti predstavil pred VZ ŠRVŠ. Kandidát tak urobil v priebehu najviac 10 minút. 

Do diskusie sa zapojil M. Šuránek (UMB) a A. Majer (UMB), ktorý vyzval VZ ŠRVŠ, 

aby v pozitívnom zmysle zvážili členstvo P. Prístupného v Právnej komisii ŠRVŠ, keďže 

úspešne aj dovtedy pôsobil v Pracovnej skupine pre vnútorné fungovanie ŠRVŠ, zároveň bol 

prizývaný na zasadnutia Právnej komisie ŠRVŠ. 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ pripomenula spôsob úpravy hlasovacích lístkov a volebná 

komisia sa ujala svojej činnosti. 

 

Voľba prebehla tajne. 
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Tab. 14 Výsledok voľby na člena Právnej komisie ŠRVŠ 

Voľba člena 

PK ŠRVŠ 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 58 30 53 0 5 

 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ zvolilo P. Prístupného za člena Právnej komisie ŠRVŠ. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ po zhromaždení hlasovacích lístkov pre voľbu člena Právnej 

komisie ŠRVŠ volebnou komisiou oznámila, že nasleduje vypočutie kandidátky na pozíciu 

koordinátora pre Erasmus+. 

 

b) VOĽBA KOORDINÁTORA PRE ERASMUS+ 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ vyzvala navrhnutú kandidátku V. Adamkovičovú (TUKE), aby 

sa v krátkosti predstavila pred VZ ŠRVŠ. Kandidátka tak urobila v priebehu 10 minút. Zhrnula 

svoje doterajšie skúsenosti relevantné k danej funkcii a opísala svoje plány pre prácu v rámci 

pozície koordinátora pre Erasmus+. 

Do diskusie sa zapojila D. Hrušovská, ktorá sa opýtala, čo je podľa kandidátky najväčšia 

výzva pre študentov na zahraničných mobilitách. Kandidátka odpovedala, že študenti sa 

stráchajú najmä jazykovej a kultúrnej bariéry. 

M. Pukanec (STU) sa opýtal na to, akými spôsobmi by bolo možné čo najefektívnejšie 

pripraviť uchádzačov o zahraničné mobility pred odchodom. Kandidátka odpovedala, že je 

potrebné oblasť a doterajšiu prácu zmapovať, následne s dôkladnou bankou zistení postupovať 

podľa priorít, tvoriť odporúčania. 

M. Šuránek (UMB) sa opýtal, či by si kandidátka vedela predstaviť prácu aj s ďalšími 

grantovými schémami. Kandidátka sa vyjadrila, že je si vedomá existencie napríklad inštitúcií 

ako SAIA alebo CEEPUS, ktoré tiež prinášajú širokú škálu možností pre mobility a stáže. 

 

Voľba prebehla tajne. 
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Tab. 15 Výsledok voľby koordinátora pre Erasmus+ 

Voľba koordinátora 

pre Erasmus+ 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet 

prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 57 29 56 0 1 

 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ zvolilo V. Adamkovičovú za koordinátorku pre Erasmus+. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ po vyhlásení výsledkov volieb člena PK ŠRVŠ a na 

koordinátora pre Erasmus+ vyhlásila prestávku do 15:00 hod. Nasledovala kontrola účasti. 

 

Tab. 16 Kontrola účasti č. 07/10/2023/15:00 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 57 31 

 

c) VOĽBA PODPREDSEDU PRE AKADEMICKÉ ZÁLEŽITOSTI ŠRVŠ 

Kandidátka č. 1: PAULÍNA MIKLOVÁ (BISLA) 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ vyzvala kandidátku P. Miklovú (BISLA), aby predstúpila pred 

volebné zhromaždenie a prezentovala sa v rozsahu 10 minút. Kandidát M. Lukačka (TnUAD) 

bol vyzvaný opustiť rokovaciu miestnosť podľa čl. 25 ods. 5 Rokovacieho poriadku ŠRVŠ. 

P. Miklová sa predstavila, uviedla svoje doterajšie skúsenosti v oblasti akademických 

záležitostí. Opísala svoju účasť na rozličných podujatiach spojených s ESU, ŠRVŠ  a pod. 

Do diskusie sa zapojila D. Hrušovská (TRUNI) a kandidátky sa opýtala, čo by zmenila 

v aktuálnom znení manuáli senátora. Kandidátka sa vyjadrila, že je potrebné materiál úplne 

revidovať a prepracovať v súlade so súčasným stavom a potrebami študentstva. 

T. Čorej (BISLA) sa opýtal, aké hodnoty by uprednostnila pri práci v rámci 

predsedníctva – postaviť sa za vlastný názor alebo jednotnosť tímu. Kandidátka sa vyjadrila, že 

by sa určite snažila o dosahovanie konsenzu. 

T. Čorej (BISLA) sa kandidátky spýtal, prečo sa znovu rozhodla kandidovať. 

Kandidátka odpovedala, že k agende podpredsedu pre mládež a šport mala blízko v čase 

predchádzajúcej kandidatúry; dlhodobo si však budovala vzťah k akademickým záležitostiam 
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a vzhľadom na svoju aktivitu v rámci ŠRVŠ chcela svoj záväzok transformovať do formálnej 

roviny. T. Čorej sa tiež opýtal, či by mali byť zasadnutia AS verejné, streamované  a či by na 

nich mohla byť prítomná aj verejnosť či novinári. Kandidátka odpovedala na všetky tri otázky 

pozitívne. 

Do diskusie sa zapojil aj M. Malinovský (UK) a opýtal sa na plány kandidátky v zmysle 

ďalšieho štúdia. Kandidátka odpovedala, že plánuje ukončiť bakalársky stupeň štúdia na svojej 

vysokej škole. 

R. Heriban (SZU) sa opýtal na názor kandidátky na fungovanie akademických senátov. 

Odpovedala, že vníma problematické oblasti v nastavení orgánov akademickej samosprávy, je 

pripravená sa im venovať. 

N. Makóová (TRUNI) sa opýtala na potrebu vytvorenia komunity študentských 

senátorov. Kandidátka odpovedala, že by sa určite venovala budovaniu fóra senátorov, keďže 

by mohlo ísť aj o užitočné vymieňanie skúseností. 

A. Žemlička (UJS) sa opýtal na názor kandidátky na študentské samosprávy v rámci 

jednotlivých vysokých škôl. Kandidátka sa vyjadrila, že v súčasnosti nemá prehľad o orgánoch 

študentskej samosprávy, registruje študentské časti akademických senátov. 

M. Šuránek (UMB) sa opýtal na podplácanie/zastrašovanie študentov pri hlasovacích 

aktoch. Taktiež sa opýtal na prácu kandidátky v akademickom senáte vysokej školy. Opýtal sa 

aj na najbližšiu oblasť či agendu Predsedníctva ŠRVŠ a pod. Kandidátka pracuje 

v akademickom senáte už dlhšiu dobu a je v značnej miere zorientovaná v predpisoch aj 

reáliách súvisiacich s pôsobením akademických senátov. 

D. Hrušovská (TRUNI) sa opýtala na to, čím by vedela kandidátka zo svojej pozície 

študentky na súkromnej vysokej škole prispieť k práci  Predsedníctva ŠRVŠ. Kandidátka 

odpovedala, že podľa nej v Predsedníctve absentuje pohľad a hlas súkromnej vysokej školy. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku do 16:05 hod. Nasledovala prezentácia 

ďalšieho kandidáta na pozíciu podpredsedu pre akademické záležitosti ŠRVŠ. Kandidátka č. 1 

opustila rokovaciu miestnosť. 

 

Kandidát č. 2: MATÚŠ LUKAČKA (TnUAD) 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ vyzvala kandidáta M. Lukačku (TnUAD), aby sa prezentoval 

pred volebným zhromaždením v priebehu 10 minút. 

 Kandidát sa predstavil, stručne opísal svoje doterajšie skúsenosti a uviedol, prečo sa 
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rozhodol kandidovať na danú pozíciu. 

 E. Tomajková (UPJŠ) sa opýtala na motiváciu kandidáta byť súčasťou akademického 

senátu vysokej školy. Kandidát odpovedal, že jeho kandidatúra vychádza s vlastného 

presvedčenia a záujmu, keďže by chcel pomáhať svojim kolegom a kolegyniam v akademickej 

obci. 

 T. Čorej (BISLA) sa opýtal, prečo sa kandidát rozhodol znovu kandidovať na danú 

pozíciu (keďže tak už raz v máji tohto roka učinil). Kandidát odpovedal, že nestratil motiváciu 

sa zlepšovať a má seriózny záujem o pozíciu i pozitívnu zmenu v oblasti akademických 

záležitostí. 

 T. Čorej (BISLA) sa opýtal, či by kandidát v práci v tíme Predsedníctva ŠRVŠ 

uprednostnil hodnotu jednoty vystupovania navonok alebo presadzovanie vlastného názoru. 

Kandidát odpovedal, že za vyššiu hodnotu považuje jednotu tímu, ku ktorej by viedla 

konštruktívna diskusia. 

 T. Čorej (BISLA) sa opýtal, ako vníma apolitickosť ŠRVŠ a ako by sa k nej malo 

pristupovať. Kandidát odpovedal, že nie je vhodné, aby člen/ka ŠRVŠ presadzoval/a svoje 

politické názory v rámci podujatí ŠRVŠ. 

 T. Čorej (BISLA) sa opýtal na potenciálnu situáciu, v ktorej by malo dôjsť ku 

konfrontácii so súčasným rektorom univerzity (TnUAD), ktorý by mohol zastávať kľúčovú 

úlohu vo formovaní vzdelávacej politiky vo vznikajúcej vláde. Kandidát odpovedal, že si 

v prípade potreby vie predstaviť slušnú komunikáciu s každým aktérom vo vysokoškolskom 

vzdelávaní. 

 M. Malinovský (UK) sa opýtal na ďalšie plány v štúdiách kandidáta. Odpovedal, že 

momentálne je druhák v bakalárskom stupni štúdia a plánuje pokračovať v budovaní svojho 

vzdelania, potenciálne aj v doktorandskom stupni štúdia. 

 M. Šuránek (UMB) sa opýtal, aké prvé kroky by vykonal v agende. Kandidát 

odpovedal, že by potreboval čas na zorientovanie a začal by intenzívnou spoluprácou 

s Predsedníctvom ŠRVŠ o nastavení svojich priorít. 

 M. Šuránek (UMB) sa opýtal na verejnosť zasadnutí a účasť novinárov na zasadnutiach 

AS. Kandidát sa vyjadril v prospech verejnosti zasadnutí akademických senátov. 

 M. Duránik (UPJŠ) sa poďakoval kandidátovi za prezentáciu a za odvahu opäť 

kandidovať. 

 D. Hrušovská (TRUNI) sa opýtala na možnosti zvyšovania aktivity študentiek 

a študentov na vysokých školách. Kandidát odpovedal, že vo vlastnom pôsobení sa snaží 
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spoluvytvárať priaznivé podmienky na činnosť študentiek a študentov, tak by činil aj z pozície 

podpredsedu vo väčšom meradle. 

 Z. Hozlárová (UK) sa opýtala na to, ako vníma svoju pozíciu a dispozíciu pri účasti na 

stretnutiach s predstaviteľmi rozličných orgánov štátnej moci a pod. Kandidát odpovedal, že si 

vie predstaviť spoluprácu na všetkých úrovniach. 

 Z. Hozlárová (UK) sa opýtala na organizačné schopnosti kandidáta aj v súvislosti 

s konaním KAS 2023. Kandidát odpovedal, že s organizáciou podujatí má isté skúsenosti, ale 

na začiatku svojho pôsobenia by určite potreboval pomoc pri koordinácii činnosti. 

 R. Heriban (SZU) sa opýtal na záujem o danú agendu aj po zistení náročnosti či vzniku 

rozličných prekážok pri výkone funkcie. Kandidát odpovedal, že by sa pozície hneď určite 

nevzdal, pokračoval by v činnosti. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyzvala po kontrole účasti volebnú komisiu, aby sa ujala svojej 

činnosti. Nastalo spracovanie a vyhlásenie výsledkov. 

 

Tab. 17 Kontrola účasti č. 07/10/2023/17:20 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 50 31 

 

Voľba prebehla tajne. 

 

Tab. 18 Výsledok voľby podpredsedu pre AZ: P. Miklová 

Voľba 

podpredsedu pre 

AZ 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA (celkovo) 

76 57 29 35 0 6 

 

 

Tab. 19 Výsledok voľby podpredsedu pre AZ: M. Lukačka 

Voľba 

podpredsedu pre 

AZ 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA (celkovo) 

76 57 29 16 0 6 
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 VZ ŠRVŠ zvolilo P. Miklovú za podpredsedníčku pre akademické záležitosti ŠRVŠ. 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila prestávku do 19:30 hod. Nasledovala kontrola účasti. 

 

Tab. 20 Kontrola účasti č. 07/10/2023/19:30 

Celkový počet mandátov Počet prítomných delegátov 
Kvórum pre uznášaniaschopnosť 

(najmenej 2/5 z celkového počtu delegátov) 

76 53 31 

 

BOD Č. 15: ZMENY VO VNÚTORNÝCH PREDPISOCH 

 Podpredseda pre vnútorné záležitosti ŠRVŠ predstavil odôvodnenie navrhovaných 

zmien v znení vnútorných predpisov ŠRVŠ – Štatút a Rokovací poriadok ŠRVŠ. Prítomní si 

prešli jednotlivými zmenami, ktoré mali formálny, jazykový a zosúlaďovací charakter 

(s aktuálnym právnym stavom v zmysle zákona 131/2002 Z. z.). A. Majer sa poďakoval 

navrhovateľom aj členkám a členom Právnej komisie ŠRVŠ, Pracovnej skupiny pre vnútorné 

fungovanie ŠRVŠ za svedomitú prácu. 

 P. Prístupný (UK) podal návrh na pridanie nasledovnej časti do Štatútu ŠRVŠ, bez 

lokalizácie adície zmeny: 

„Delegát, ktorý bol riadne zvolený do ŠRVŠ, no napriek tomu po dobu troch Valných 

zhromaždení od jeho zvolenia nesplní podmienky vzniku mandátu (predovšetkým prevzatie si 

menovacieho dekrétu počas jeho prvej účasti na Valnom zhromaždení), stráca na vznik 

mandátu právo. Za prvé Valné zhromaždenie od jeho zvolenia sa považuje také, ktoré nasleduje 

najmenej 14 dní od jeho zvolenia.“ 

 P. Prístupný podal návrh aj na úpravu čl. 5 ods. 5 Rokovacieho poriadku ŠRVŠ, a to 

v nasledovnom znení: 

(5) „Rokovanie na určitý deň zasadnutia Valného zhromaždenia možno prerušiť 

a neprerokované body program presunúť na ďalší deň zasadnutia Valného zhromaždenia, ak 

o tom rozhodne predsedajúci.“ 

P. Prístupný podal návrh aj na úpravu čl. 20 ods. 5 Rokovacieho poriadku ŠRVŠ, a to 

v nasledovnom znení: 

(5) „Ak delegát nie je podpísaný na minimálne dvoch tretinách prezenčných listín z tej časti 

zasadnutia Valného zhromaždenia, na ktorú je prihlásený alebo vo viac ako jednej tretine 
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absentuje na zázname o účasti, jeho konanie sa považuje za hrubé porušenie povinností 

delegáta, ktoré po skončení zasadnutia bezodkladne posúdi predseda Valného zhromaždenia. 

Prihlásiť sa je možné najmenej na 24 hodín rokovania. Po posúdení dôvodov hrubého 

porušenia povinností delegáta oznámi predseda Valného zhromaždenia do päť dní od 

ukončenia zasadnutia Valného zhromaždenia delegátovi, že jeho konanie sa posudzuje ako 

neospravedlnená neúčasť podľa čl. 5 ods. 1 písm. h) Štatútu.“ 

 Do diskusie o návrhu sa zapojili: Z. Hozlárová (UK), A. Ciesarová (UNIZA), P. 

Prístupný (UK), M. Malinovský (UK), A. Majer (UMB), T. Čorej (BISLA), E. Tomajková 

(UPJŠ), D. Hrušovská (TRUNI) a N. Makóová (TRUNI). 

 Po zvážení potenciálnych nedostatkov v aplikačnej praxi v súvislosti s uvedenými 

navrhovanými zmenami navrhovateľ P. Prístupný (UK) návrhy stiahol. 

M. Malinovský (UK) podal návrh na úpravu zániku práva na vznik mandátu delegáta 

po neprevzatí menovacieho dekrétu po určitej dobe. Úpravu navrhol pridať do Rokovacieho 

poriadku ŠRVŠ, a to v nasledovnom znení, bez lokalizácie adície: 

„Delegátovi, ktorý bol riadne zvolený do ŠRVŠ, no napriek tomu po dobu najviac dvoch 

zasadnutí Valného zhromaždenia od jeho zvolenia nesplní podmienky vzniku mandátu 

(predovšetkým prevzatie si menovacieho dekrétu), zaniká na vznik mandátu nárok. Za prvé 

zasadnutie Valného zhromaždenia od jeho zvolenia sa považuje také, ktoré nasleduje najmenej 

14 dní po doručení zápisnice a oznámenia o zvolení delegáta, a to predsedníctvu Valného 

zhromaždenia prostredníctvom mailovej adresy.“ 

 Do diskusie o danom návrhu sa zapojili: D. Hrušovská (TRUNI), N. Makóová 

(TRUNI),  P. Prístupný (UK), A. Ciesarová (UNIZA), Z. Hozlárová (UK), T. Čorej (BISLA), 

E. Tomajková (UPJŠ). Prítomní sa dohodli, že je potrebné danú zmenu dôkladne premyslieť 

a sformulovať. Navrhovateľ M. Malinovský (UK) následne stiahol svoj návrh. Predsedníctvo 

ŠRVŠ ubezpečilo navrhovateľa, že návrh môže podať elektronickou poštou a po jeho posúdení 

mohlo nastať per rollam hlasovanie. 

 Po zaznamenaní a zohľadnení pripomienok vyplývajúcich z rozsiahlej diskusie bolo 

čítanie navrhovaných zmien z pripomienkovaných dokumentov ukončené a pristúpilo sa 

k hlasovaniu o prijatí zmien v Štatúte ŠRVŠ a Rokovacom poriadku ŠRVŠ. 

  

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 
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Tab. 21 Výsledok hlasovania o zmenách vo VP 

Hlasovanie 

o zmenách vo VP 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 53 39 53 0 0 

 

VZ ŠRVŠ schválilo navrhované zmeny v znení Štatútu ŠRVŠ a Rokovacom 

poriadku s pripomienkami, ktorých zapracovanie sa ukladá podpredsedovi pre vnútorné 

záležitosti ŠRVŠ, ktorý zároveň sprístupní konsolidované znenie daných vnútorných predpisov 

na úložisku pre delegátky a delegátov. 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ vyhlásila krátku prestávku. Nasledovalo schvaľovanie 

uznesení. 

 

BOD Č. 16: SCHVAĽOVANIE UZNESENÍ 

Predsedníčka ŠRVŠ predložila návrh uznesení, o ktorých znení nastala diskusia. 

Prítomní pripomienkovali jednotlivé uznesenia. 

Do diskusie sa zapojili: T. Čorej (BISLA), E. Tomajková (UPJŠ), V. Orlovský (TUKE), 

M. Duránik (UPJŠ), I. Trepáčová (STU), A. Ciesarová (UNIZA), A. Majer (UMB), V. 

Adamkovičová (TUKE), M. Šuránek (UMB), C. Minichová (VŠVÚ), M. Polonec (AU) a ďalší. 

Predsedníčka VZ ŠRVŠ vyzvala volebnú komisiu, aby sa ujala svojej úlohy. Po 

ukončení diskusie o každej oblasti uznesení nastalo hlasovanie. Uznesenia sa členili na 

nasledovné oblasti: 

1.) Ovplyvňovanie študentstva a netransparentnosť správnych rád 

2.) Umelá inteligencia 

3.) Magnet pre talent 

4.) Zapojenie študentstva do rozhodovacích procesov pri implementácii novely VŠ 

zákona 

5.) Plagiátorstvo 

6.) Odsúdenie útokov na zástupcov a zástupkyne ŠRVŠ 

 

Pozn.: predsedníčka VZ ŠRVŠ uviedla, že o každom súbore uznesení sa bude hlasovať 
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osobitne podľa oblastí. 

 

• Navrhované uznesenia V OBLASTI Č. 1 znejú nasledovne: 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ:  

1) Opakovane žiada, aby vysoké školy prostredníctvom svojich zamestnancov 

a zamestnankýň nemanipulovali zástupcov študentstva v akademických samosprávnych 

orgánoch. 

2) Žiada, aby vysokoškolskí zamestnanci a zamestnankyne rokovali so študentskou obcou 

v súlade so všeobecne uznávanými etickými princípmi. 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 22 Výsledok hlasovania o uzneseniach, oblasť č. 1, ovplyvňovanie 

Hlasovanie 

o uzneseniach, 

oblasť č. 1 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 51 31 51 0 0 

 

 VZ ŠRVŠ schválilo uznesenia v oblasti č. 1 – Ovplyvňovanie študentstva 

a netransparentnosť správnych rád. 

 

• Navrhované uznesenia V OBLASTI Č. 2 znejú nasledovne: 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ: 

1) Žiada, aby využívanie generatívnej umelej inteligencie, bolo jasne komunikované 

a obsiahnuté vo vnútorných predpisoch vysokej školy a zdôrazňuje potrebu 

systematického vzdelávania o využití generatívnej umelej inteligencie a jej 

potenciálnych prínosoch a rizikách. 

2) Žiada, aby generatívne nástroje umelej inteligencie používané v oblasti terciárneho 

vzdelávania boli monitorované a podliehali prísnemu dohľadu a zabezpečeniu kvality, 

a to s dôrazom na transparentnosť a oznámenie ich použitia. 

3) Apeluje na reformovanie hodnotiacich procesov vzhľadom na možné využitie, ako aj 

zneužitie generatívnej umelej inteligencie. 
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Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 23 Výsledok hlasovania o uzneseniach, oblasť č. 2, UI 

Hlasovanie 

o uzneseniach, 

oblasť č. 2 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 51 31 48 0 3 

 

 VZ ŠRVŠ schválilo uznesenia v oblasti č. 2 – Umelá inteligencia. 

 

• Navrhované uznesenia V OBLASTI Č. 3 znejú nasledovne: 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ: 

1) Vyzýva nadchádzajúcu vládu, aby si problém odlivu mozgov a odchod mladých ľudí 

určila ako prioritu a nadviazala na snahu a prácu odchádzajúcej úradníckej vlády. 

2) Žiada, aby nadchádzajúca vláda zadefinovala konkrétne príčiny odchodu mladých ľudí 

na štúdium do zahraničia a systematicky pracovala na odstránení týchto príčin. 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 24 Výsledok hlasovania o uzneseniach, oblasť č. 3, talent 

Hlasovanie 

o uzneseniach, 

oblasť č. 3 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 51 31 51 0 0 

 

VZ ŠRVŠ schválilo uznesenia v oblasti č. 3 – Magnet pre talent. 

 

• Navrhované uznesenie V OBLASTI Č. 4 znie nasledovne: 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ: 

1) Žiada, aby vysoké školy aktívne zapájali študentstvo do všetkých rozhodovacích 

procesov, ktoré súvisia s implementovaním zmien obsiahnutých v novele VŠ zákona, 

objektívne, transparentne, zmysluplne a bez predchádzajúceho nátlaku zvolených 

zástupcov a zástupkýň. 
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Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 25 Výsledok hlasovania o uzneseniach, oblasť č. 4, novela 

Hlasovanie 

o uzneseniach, 

oblasť č. 4 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 51 31 51 0 0 

 

VZ ŠRVŠ schválilo uznesenia v oblasti č. 4 – Zapojenie študentstva do rozhodovacích 

procesov pri implementácii novely VŠ zákona. 

 

• Navrhované uznesenie V OBLASTI Č. 5 znie nasledovne: 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ: 

1) Dôrazne vyzýva verejne činné osoby k vyvodeniu osobnej morálnej zodpovednosti pri 

dodržiavaní akademickej integrity, a tak predstavovali pozitívny príklad pre 

študentstvo. 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 

 

Tab. 26 Výsledok hlasovania o uzneseniach, oblasť č. 5, plagiátorstvo 

Hlasovanie 

o uzneseniach, 

oblasť č. 5 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 51 31 51 0 0 

 

VZ ŠRVŠ schválilo uznesenia v oblasti č. 5 – Plagiátorstvo. 

 

• Navrhované uznesenie V OBLASTI Č. 6 znie nasledovne: 

Valné zhromaždenie ŠRVŠ: 

1) Kategoricky odmieta a odsudzuje útoky na svojich zástupcov a zástupkyne pri výkone 

ich demokraticky nadobudnutej funkcie v zmysle akejkoľvek politickej a ideologickej 

afinity. 

 

Hlasovanie prebehlo verejne zdvihnutím ruky. 
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Tab. 27 Výsledok hlasovania o uzneseniach, oblasť č. 6, útoky na ŠRVŠ 

Hlasovanie 

o uzneseniach, 

oblasť č. 6 

Celkový počet 

delegátok 

a delegátov 

Počet prítomných 

delegátok 

a delegátov 

Kvórum ZA PROTI 
ZDRŽAL/A 

SA 

76 51 31 47 0 5 

 

VZ ŠRVŠ schválilo uznesenia v oblasti č. 6 – Odsúdenie útokov na zástupcov 

a zástupkyne ŠRVŠ. 

 

BOD Č. 17: RÔZNE 

 Predsedníčka ŠRVŠ pripomenula delegátkam a delegátom ich práva a povinnosti podľa 

čl. 7 Štatútu ŠRVŠ – delegátky a delegáti ŠRVŠ sú povinní informovať svoju delegujúcu 

vysokú školu o svojej činnosti v ŠRVŠ bez vyzvania. 

 Predsedníčka ŠRVŠ pripomenula, že KAS 2023 sa uskutoční v termíne 9. – 11. 

novembra 2023 v Bratislave. O ďalších podrobnostiach budú delegátky a delegáti informovaní 

v dostatočnom časovom predstihu. 

 

BOD Č. 18: ZÁVER 

 Predsedníčka VZ ŠRVŠ a predsedníčka ŠRVŠ sa poďakovali všetkým delegátkam 

a delegátom za účasť a aktívnu prácu, popriali im všetko dobré. 

 Predsedníčka VZ ŠRVŠ ukončila zasadnutie Valného zhromaždenia, ktoré sa konalo 

v termíne 5. – 8. októbra 2023 v Elite Hoteli v Novej Dubnici. 

 

 

 

 

 

Prílohy (podľa čl. 22 ods. 1 Štatútu ŠRVŠ): 

Príloha A Zoznam ospravedlnených delegátok a delegátov, zoznam zaniknutých mandátov 
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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA VZ ŠRVŠ 

Elite Hotel v Novej Dubnici 

05. 10. – 08. 10. 2023 

 

 

 

 

 

 

Kontrolovala: Zapísal: 

 

 

    ......................................... ......................................... 

       Bc. A. Ciesarová v. r., Bc. A. Majer v. r., 
 

      predsedníčka VZ ŠRVŠ  podpredseda pre vnútorné záležitosti ŠRVŠ 

 

 

 

 

 

 

Overili: 

 

 

    ......................................... ......................................... 

          P. Miklová v. r., Bc. A. Dorušinec v. r., 
 

            delegátka BISLA delegát STU 

 

 

 

 

 

V Novej Dubnici 08. 10. 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 


